
Saksprotokoll i05.02.2020 - rådet for menneske med nedsett funksjonsevne 

Inge Fiskvik sette fram slikt forslag: 
«Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne vil påpeke viktigheten av å få en større 
andel av funksjonshemmede som aktivt deltagende i samfunnet. En ytterligere utbygging 
av bybanen er en nødvendighet for å få dette til. Bybanen har vist seg å være enklere å 
bruke for store grupper av funksjonshemmede enn tradisjonelle kollektivtilbud som har 
ekskludert grupper fra å bruke tilbudet fullt ut». 
 

Avrøysting 
Fiskvik sitt forslag vart samrøystes vedteke. 

 
Vedtak 
Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne vil påpeke viktigheten av å få en større andel av 
funksjonshemmede som aktivt deltagende i samfunnet. En ytterligere utbygging av bybanen er en 
nødvendighet for å få dette til. Bybanen har vist seg å være enklere å bruke for store grupper av 
funksjonshemmede enn tradisjonelle kollektivtilbud som har ekskludert grupper fra å bruke tilbudet 
fullt ut». 


